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Weeri, 13 september 2016

Aan het College van Burgemeester en Wethouders
c.c. aan de leden van de gemeenteraad van Weert

Betreft vragen conform artikel40 reglement van orde
Hulp 'mensen met ven¡rard gedrag' @t3

Geacht College,

Dit weekend verklaarde de politie (in naam van Pieter-Jaap Aalbersberg, politiechef van Amsterdam-
Amstelland) vanaf volgend jaar te stoppen met de opvang en het vervoer van 'verwarde personen' die
geen strafbaar feit hebben gepleegd. Hierbij geeft de politie aan het niet humaan te vínden deze
mensen op te pakken, terwijl het patiënten zijn die hulpverlening nodig hebben1,2.

Als reactie hierop waarschuwt de GGZ (in naam van Sjef Czyzewski, bestuursvoorzitter van GGZ-
instelling Antes) dat ze nog niet klaar is voor deze taak en hierdoor mensen tussen wal en schip
kunnen vallen2'3.

Minister Schippers van Volksgezondheid geeft aan het "erg belangrijk te vinden dat mensen met
verward gedrag op een passende, niet onnodig stigmatiserende en traumatiserende manier worden

opgevangen of vervoerd." 1. Daarnaast geeft ze aan dat de regie bij de gemeentes ligt, om goede

afspraken te maken tussen de praktijkpartners (politie, ambulancezorg en ggz-aanbieders), omdat het

nu nog niet duidelijk is wie de taak van de politie moet overnemen 1.

D66 ziet deze oproep van de politie als een duidelijk signaal. We vinden het belangrijk dat de zorg

voor mensen die acuut hulp nodig hebben gegarandeerd wordt. D66 stelt het College daarom de

volgende vragen:

1. Bent u het met D66 eens dat ook deze kleine groep mensen - 'verwarde personen' - en die
geen strafbaar feit hebben gepleegd adequate hulp moeten krijgen in de vorm van opvang en

vervoer?
2. Kunt u, en op welke manier, het mogelijk maken om volgend jaar (2017) de zorg voor mensen

met verward gedrag te garanderen, waarbij de politie wordt ontlast?
3. Wanneer kunt u de Gemeenteraad duidelijkheid geven over de afspraken over de zorg voor

mensen met verward gedrag, waarbij de politie wordt ontlast?

Met vriendelijke groet,

Marie-Michèle Stokbroeks
Fractie D66 Weert
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